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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
2023-01-10 

 
 
Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 
 Patrik Andreasson v.ordf. 
 Camilla Ewald sekr. 
 Finn Clausen 
 Conny Karlsson  
  Lars Söderman 
 Mats Persson  suppl. 
 Per Henrik Göransson suppl. 
 

Frånvarande: Roger Nilsson kassör  
 Ann Pettersson 
 Peter Grenander 
 Sarah Nilsson  suppl. 
  
  
 
 
 

 

§1 Mötets öppnande 
 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Godkännande av dagordningen 
 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
 

Föregående mötesprotokoll är utskickat till alla i styrelsen.  
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Rapporter från: 
 

 Ordförande:  
 Det är få som löst medlemsavgift så här långt. 
 Vårt årsmöte är 4 mars. 
 Det ska vara årsmöte för Skånes skyttesportförbund och för Gevärssektionen (25/3) i 

Öved. 
 

 Kassör: 
 Ekonomin är god. 
 Vår försäljning av bingolotter och bingolotter kalendrar gav ca 14 700 plus i kassan. 
 Sparbanken syd kommer inte längre vara vår huvudsponsor på våra tävlingar. Ny 

sponsor för 2023 är Skurups Sparbank. 
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 Luftgevär: 
 Vi kommer att delta i sportlovsaktiviteterna v8. Vi bestämde att vi kommer att ha 5 

skjutlag den 21/2 med start kl. 14.00. Vi har satt åldersgräns från 10 år.  
 Patrik kom med förslaget att fixa till vårt uppehållsrum. Det kom även ett förslag om att 

sätta upp en tv så att de som väntar kan se tavlorna när det är träning. 
 Skurups Sparbank Open har ca 90 starter. 

 
 Korthåll: 
 Conny ansvarar för korthålls uppstarten inomhus. 
 Det samlas mycket skräp i våra bly fång, vi behöver sätta något för, som skydd. 

 
 Säkerhet: 
 Inget att rapportera. 

 
 Årsberättelse: 
 Inget att rapportera. 

 
 Tävlingsprogram: 
 Inget att rapportera. 
 

 Märkeskompetens: 
 Inget att rapportera. 

 
 Närvarokort: 
 Närvaron för 2022 är inskickad. 

 
 Uppvaktningar: 
 22/12 Mats Persson 60 år. 

 
 Nyckelförteckning: 
 Inget att rapportera. 

 
 Licenser: 
 Inget att rapportera. 

 

§5 Övriga frågor 

 Mats undrade om Olivers handbollslag skulle kunna hyra luftgevärshallen vid deras 
avslutning. De vill även prova på att skjuta luftgevär. De kan bli 15–20 stycken. 
Datumen är inte bestämd än. Mötet svarade ja och att det kostar 100kr/person dock 
minst 2 000kr 

 Det kom in avsägelse från Peter Grenander och Mats Persson. 

 Fredrik undrade om det fanns någon som skulle kunna tänka sig att hjälpa till med 
vår hemsida, och Mats svarade att han kunde hjälpa till. 

 Per-Henrik har undersök om hur medlemmarna lätt ska kunna köpa sina 
träningskläder. Han informerade om att vi kan genom vår hemsida kan ha ett 
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samarbete med med Team Sportia. Vi bestämmer vilka produkter som ska vara med i 
vårt sortiment och hur tryck mm ska se ut. Sen kan våra medlemmar själv beställa 
vad de vill ha, man kan även gå ner på Team Sportia och prova kläderna. 

 
 

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Nästa möte är årsmötet 2023-03-04 kl 13.00 i luftgevärshallen. 
 

§7 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

______________________   ______________________  

Camilla Ewald  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


